
Zápisnica č. 6/2007 
z rokovania Vedenia STU dňa 12. 3. 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

František Janíček, Dušan Petráš, Milan Žalman, Helena Žideková, 
Pavel Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Archív STU – správa o činnosti za rok 2006 (Mgr. Sikorová) 
2. Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
3. Mobility študentov STU (pror. Petráš) 
4. Návrh na centrálny systém prideľovania ubytovania na ŠD STU (prof. Kalužný) 
5. Ľudské zdroje 2006 (prof. Molnár) 
6. Plnenie opatrení z kontroly zabezpečenia Bezpečnostného projektu STU (prof. Molnár, 

Ing. Malina) 
7. Kampusové softvérové licencie 2007 (prof. Molnár) 
8. Príprava STU na rozvoj spolupráce vo vede a technike (pror. Redhammer) 
9. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007-2011 (pror. Petráš) 
10. Priebežný stav prípravy osláv 70. výročia založenia STU (pror. Petráš) 
11. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
2) Mobility študentov STU (pror. Petráš) 
3) Koncepcia systému ubytovávania v ŠD STU v Bratislave (prof. Kalužný) 
4) Ľudské zdroje 2006 (prof. Molnár) 
5) Kampusové softvérové licencie 2007 (prof. Molnár) 
6) Príprava STU na rozvoj spolupráce vo vede a technike a na čerpanie štrukturálnych 

fondov (pror. Redhammer) 
7) Harmonogram a osnova Dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007-2011 (pror. 

Petráš) 
8) Návrhy na odsúhlasenie nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:  4/3/2006 – plnenie úlohy predĺžené do 16. 4. 2007 
   4/4/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 26. 3. 2007 
   1/5/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 26. 3. 2007 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Prorektor Janíček:  



- Informoval o rokovaní s pánom Baligom a firmou Turbostav o nedoplatkoch na 
nájomnom 

- Ohľadom VÚZ PI bude ďalšie súdne konanie 
- Rokoval s rektorom VŠVU o ubytovaní študentov tejto VŠ. 
 
Rektor Báleš: 
- Informoval o rokovaní s M. Repkom, zástupcom študentov v AS STU. Študenti 

poukazujú na to, že nemajú kartu ISIC. 
 
Prorektor Petráš: 
- Informoval o návšteve univerzity Politechnica di Milano. 
- Informoval o obsahu a výsledku návštevy z veľvyslanectva USA v SR. 
 
 
K bodu 1 Archív STU – správa o činnosti za rok 2006 (Mgr. Sikorová) 
  
Mgr. Sikorová: Informovala osobne o činnosti Archívu STU a jeho postavení medzi 

archívmi v SR. Ročne vybavujú cca 700 žiadostí občanov o rôzne 
dokumenty, výpisy a potvrdenia. Uviedla aj publikačnú činnosť Archívu 
STU a čo sa podarilo urobiť v súvislosti s ochranou dokumentov 
nachádzajúcich sa v archíve. Prihovára sa za zavedenie automatizovaného 
systému registratúry. 

 
Úloha V-STU č. 1/6/2007 
Rektor STU ukladá urobiť kontrolu dodržiavania schváleného registratúrneho poriadku na 
rektoráte STU a výsledky predložiť vedeniu STU. 
Z: Mgr. Sikorová 
T: 30. 04. 2007 
 
Úloha V-STU č. 2/6/2007 
Rektor STU ukladá rozposlať členom vedenia STU existujúci návrh klasifikácie dokumentov 
z pohľadu stupňa ich utajenia. 
Z: prof. Molnár 
T: 26. 03. 2007 
 
 
K bodu 2 Výročná správa STU za rok 2006 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil prakticky hotovú verziu výročnej správy. 
Rektor Báleš: Vyzval všetkých členov vedenia STU, aby pozorne skontrolovali obsah tejto 

správy a presnosť údajov v nej uvedených. Správu je treba predložiť na 
rokovanie KR STU dňa 26.3.2007. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Požiadal o dodanie tohto materiálu v elektronickej podobe v pdf formáte 
všetkým členom PAS STU, ktorí budú o tom rokovať dňa 19.3.2007. 
Rovnako je potrebné poslať správu aj všetkým dekanom fakúlt STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/6/2007 
Vedenie STU berie na vedomie stav prípravy výročnej správy STU za rok 2006. 
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K bodu 3 Mobility študentov STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý obsahuje 

prehľad študentských mobilít na STU za posledných 10 rokov ako aj 
anylýzu súčasného stavu s odporúčaniami pre budúcnosť. 

Rektor Báleš: - Na STU potrebujeme vypracovať ucelenú stratégiu propagácie štúdia pre 
zahraničných študentov a zverejniť príslušné informácie aj na web 
stránke STU a to aj v cudzom jazyku. 

- Pripravujeme stretnutie s veľvyslancami a je potrebné aj pre nich 
pripraviť príslušné materiály o možnostiach štúdia na STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Stačí si všimnúť napr. ČVUT Praha, na ich web stránke majú všetky 
informácie uvedené dvojjazyčne. U nás tomu zatiaľ tak nie je. 

Prof. Kalužný: Uviedol, že problém je podstatne širší a nejde len o mobility študentov. 
 
Úloha V-STU č. 3/6/2007 
Rektor STU ukladá pripraviť a predložiť príslušný materiál na rokovanie KR STU vrátane 
úloh pre dekanov fakúlt ohľadom umiestnenia informácií o možnostiach štúdia na 
jednotlivých fakultách STU na web stránku STU v angličtine. 
Z: Pror. Petráš 
T: 26. 03. 2007 
 
 
K bodu 4 Návrh na centrálny systém prideľovania ubytovania na  

ŠD STU (prof. Kalužný) 
  
Prof. Kalužný: Predložil a komentoval písomný materiál „Koncepcia ubytovávania v ŠD 

STU v Bratislave“, ktorý vlastne sumarizuje všetky doteraz prijaté normy 
týkajúce sa ubytovania v ŠD STU.  

Pror. Petráš: Uviedol, že by sme mali zmeniť systém stanovenia výšky smerných čísel 
pre ubytovanie študentov 1. ročníka na základe počtu skutočne zapísaných 
študentov. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/6/2007 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Koncepcia ubytovávania v ŠD STU v Bratislave“ s 
pripomienkou. 
 
 
K bodu 5 Ľudské zdroje 2006 (prof. Molnár) 
  
Prof. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý bilancuje ľudské 

zdroje na STU za rok 2006 na základe informácií z AIS. Stručne z jeho 
obsahu: nie je vyjasnená efektívnosť študijných programov z hľadiska 
ľudských zdrojov, často nie sú v súlade vytvorené a obsadené funkčné 
miesta na fakultách, štruktúra zamestnancov na STU je vyrovnaná, ale 
existuje ešte stále vysoký počet nepedagogických pracovníkov na fakultách 
(45%), priemerný vek zamestnancov ukazuje na absenciu strednej generácie 
40 ročných prakticky vo všetkých kategóriách, duplicity v oblasti výučby 
matematiky, fyziky, jazykov a telesnej výchovy. 

Rektor Báleš: - Ešte v tomto roku plánujeme zriadiť na STU ústavy telesnej výchovy. 
Matematiky a jazykov. 
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- Kategóriu nepedagogických pracovníkov je potrebné detailnejšie 
analyzovať. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/6/2007 
Vedenie STU poveruje rektora STU vypracovaním stratégie obsadzovania miest profesorov 
a docentov a rozvoja ľudských zdrojov na STU do 30. júna 2007. 
 
 
K bodu 6 Plnenie opatrení z kontroly zabezpečenia Bezpečnostného 

projektu STU (prof. Molnár, Ing. Malina) 
  
 Tento bod rokovania bol presunutý na apríl 2007, nakoľko ešte neboli 

ukončené všetky kontroly na súčastiach STU. 
 
 
K bodu 7 Kampusové softvérové licencie 2007 (prof. Molnár) 
  
Prof. Molnár: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania, ktorý obsahuje 

prehľad softvérových licencií používaných na STU. Najnovšie pribudla 
univerzitná licencia softvéru MATLAB. 

Ing. Timár: Informoval o písomnej požiadavke, ktorá došla zo SvF STU ohľadom 
nákupu univerzitnej licencie softvéru Mathematica. Súčasne je doložené, že 
tento softvér by bol využívaný na 6 fakultách STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/6/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o univerzitných softvérových licenciách na STU. 
Poveruje Ing. Timára zistiť podklady – záujem o tento softvér na fakultách, počet licencií, 
zistiť cenové úrovne. Následne na to bude vedenie STU hľadať možnosti financovania. 
 
 
K bodu 8 Príprava STU na rozvoj spolupráce vo vede a technike  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval, že zo štrukturálnych fondov nie je možné v Bratislave budovať 
resp. modernizovať základnú infraštruktúru. Je možné ich použiť na 
budovanie vedecko-technologických parkov alebo technicko-inovačných 
centier. Súčasne môžeme vystupovať ako spoluriešitelia projektu niektorej 
mimobratislavskej univerzity. 

Rektor Báleš: Informoval o jednoznačných prioritách, ktoré sú deklarované aj v rámci 
7RP, ktorými sú alternatívne zdroje energií, znižovanie emisií CO2 a zdravie 
populácie. Tento bod je tak dôležitý, že rektor STU navrhol o ňom zvlášť 
rokovať aj za účasti dekanov fakúlt STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/6/2007 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o možnostiach STU zapojiť sa prostredníctvom 
projektov do čerpania štrukturálnych fondov EÚ. 
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K bodu 9 Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na roky 2007-
2011 (pror. Petráš) 

  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál „Harmonogram a osnova Dlhodobého zámeru 

rozvoja STU na roky 2007-2011“ a komentoval jeho obsah. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/6/2007 
Vedenie STU súhlasí s predloženým materiálom „Harmonogram a osnova Dlhodobého 
zámeru rozvoja STU na roky 2007-2011“ s pripomienkami a poveruje prorektora Petráša jeho 
manažovaním. 
 
 
K bodu 10 Priebežný stav prípravy osláv 70. výročia založenia STU  

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: - Predložil hotový model pamätnej medaily STU k 70. výročiu založenia 

STU vyrobený v Kremnici. 
- Informoval o stretnutí so študentmi. Títo pripravili cca 30 akcií, ktoré 

budú súčasťou osláv 70. výročia založenia STU. 1 centrálna akcia bude 
celouniverzitný majáles. 

- Informoval a pozval prítomných na jarný koncert súboru Technik, ktorý 
bude dňa 27.3.2007 v budove SRo na Mýtnej v Bratislave. 

 
 
K bodu 11 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv.  
 
Uznesenie V-STU č. 3/6/2007 
Vedenie STU súhlasí s nasledujúcimi nájomnými zmluvami: 
 
a) NZ s nájomcom Kopírovacia služba XC, Ing. Peter Maretta, Bratislava na prenájom 

nebytových priestorov v budove FEI STU za účelom poskytovania kopírovacích služieb 
s celkovou výmerou 26,25 m2, doba nájmu od 1.3.2007 do 30.6.2009. 

b) NZ s nájomcom eTechnologies, a.s. na prenájom priestorov v ŠD Mladosť, miestnosť č. 5 
vrátane spoločných priestorov o výmere 66,08 m2za účelom vykonávania administratívy. 
Doba nájmu od 1.3.2007 do 1.3.2009. 

c) NZ s nájomcom Jarmila Haplová na prenájom priestorov ŠD Dobrovičova 14, bufet 
a pokladňa ŠJ o celkovej výmere 42 m2 na prízemí vrátane spoločných priestorov 
o výmere 11 m2. Účel nájmu je poskytovanie teplého a studeného bufetu. Doba nájmu od 
1.4.2007 do 1.4.2012. 

d) NZ s nájomcom Richard Tahotný uzatvorená na základe zmluvy o budúcej zmluve, ktorej 
všetky podmienky boli splnené. Jedná sa o prenájom nebytových priestorov v suteréne ŠD 
Mladosť – prevádzková miestnosť 42 m2 a skladová miestnosť 5,72 m2. Účel využitia – 
podnikateľská činnosť – pohostinská činnosť s dobou nájmu od 1.4.2007 do 1.4.2012. 

e) NZ s nájomcom ENERGY-TEC, spol. s r. o. Prenajímateľ ŠD Mladosť prenecháva do 
užívania pozemok v areáli SĎ – tenisové kurty č. 1 a 2 o celkovej výmere 700 m2. Účel 
využitia – vykonávanie podnikateľskej športovej činnosti od 1.4.2007 do 1.4.2012. 
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2) Prof. Kalužný: 

Informoval o prísľube z MŠ SR na pridelenie financií na 3 nové stavby v súvislosti 
s organizovaním letnej univerziády 2008 

 
3) Prorektor  Redhammer: 

- Informoval, že MŠ SR pravdepodobne zaradí naše načas nenahlásené projekty 
a zohľadní ich v pridelenej dotácii. 

- 29.3.2007 pozýva na Kontraktačno-prezentačné dni STU. 
 
4) Kvestorka ŽIdeková: 

Informovala, že na nasledujúce zasadnutie vedenia STU aj KR STU, ktoré bude dňa 
26.3.2007 bude hotový rozpis dotácie na súčasti STU.  

 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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